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ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

P R O C E S       V E R B A L 

Încheiat, astăzi 30 martie 2023, în şedinţa  ordinară 

a Consiliului  Local  al municipiului Paşcani 

 

 Ora  09,07  

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară la data de 30 martie 2023, ora 

09,00, prin Dispoziția Primarului nr. 691/24.03.2023. Consilierii au fost anunțați telefonic și 

convocați prin poșta electronică 

Ședința ordinară începe la ora 09,07 și se desfășoară în sala de ședințe a Municipiului 

Pașcani și online prin intermediul aplicației TEAMS. 

Domnul Paul-Iulian Apostol, care a preluat atribuțiile secretarului general al 

Municipiului Pașcani prin Dispoziția Primarului nr. 628/13.03.2023, deschide lucrările ședinței 

ordinare din 30 martie 2023, constatând că este legal constituită, din 19 consilieri în funcție, 

fiind prezenți 19. Doamna consilier local Nedelcu Gabriela a ajuns la ședință și a participal la 

aceasta de la ora 09:15. 

Participă la ședință prin intermediul aplicației electronice TEAMS domnul Nemțanu 

Alexandru și domnul Agafiței Bogdan Gabriel. 

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: Marius-Nicolae 

Pintilie-primarul Municipiului Pașcani, Cristian Rățoi – viceprimarul Municipiului Pașcani, Paul-

Iulian Apostol- care a preluat atribuțiile secretarului general al Municipiului Pașcani prin 

Dispoziția Primarului nr.628/13.03.2023, dl. Claudiu-Mihai Bodoașcă -administrator public, dl. 

Dumitru Chiuariu-director general al SC CLP Ecoserv SRL Pașcani, funcționari publici din 

cadrul Primăriei Municipiului Pașcani,  presa locală.  

Înainte de a da cuvântul președintelui de ședință, domnul Apostol Paul Iulian, care a 

preluat atribuțiile secretarului general al Municipiului Pașcani prin Dispoziția Primarului nr. 

628/13.03.2023, supune la vot următoarele procese verbale: 

- procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Pașcani din 

data de 14.02.2023, care se aprobă cu 18 voturi „pentru”. 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla încă în sală la momentul votului. 

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15 - - - 

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   
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10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU X   

12. PERȚU LILIANA X   

13. PINTILIE CIPRIAN X   

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

- procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al municipiului Pașcani din 

data de 28.02.2023, care se aprobă cu 18 voturi „pentru”: 

Pentru: 18 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla încă în sală la momentul votului. 

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15 - - - 

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU X   

12. PERȚU LILIANA X   

13. PINTILIE CIPRIAN X   

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

- procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local al municipiului Pașcani 

din data de 20.03.2023, care se aprobă cu 16 voturi „pentru”, 2 voturi „împotrivă” (2 abțineri): 

Pentru: 16 

Împotrivă: 2 (2 abțineri) 

Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla încă în sală la momentul votului. 

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   
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3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. MACOVEI VLAD-ANDREI - - - 

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15 - - - 

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU - - - 

12. PERȚU LILIANA X   

13. PINTILIE CIPRIAN X   

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

 Domnul Apostol Paul Iulian, care a preluat atribuțiile secretarului general al 

Municipiului Pașcani prin Dispoziția Primarului nr. 628/13.03.2023, dă cuvântul doamnei 

președinte de ședință, consilier local Spiridon Mihaela Iulia. 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, precizează că, înainte de a 

supune la vot ordinea de zi, va acorda cuvântul domnului Pintilie Marius Nicolae, primarul 

municipiului Pașcani. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că dorește 

să retragă de pe ordinea de zi proiectul de hotărâre nr. 15 de pe ordinea de zi, cel legat de 

închirierea unui teren din Piața Deal, având în vedere undele discuții legate despre 

conformitatea ISU.  

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, dă citire Dispoziției Primarului 

nr. 691 din 24.03.2023, privind convocarea Consiliului Local al Municipiului Pașcani în ședința 

ordinară în data de 30.03.2023, ora 09,00, cu proiectul ordinii de zi anexa nr. 1 la 

dispoziție.Precizează că aceasta a fost comunicată către toți consilierii. Precizează că va 

supune la vot ordinea de zi, astfel cum a fost modificată prin retragerea punctului nr. 15. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

 Doamna Nedelcu Gabriela și domnul Vîrlan Mihai nu se aflau în sală la momentul 

votului. 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. MACOVEI VLAD-ANDREI X   
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8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15 - - - 

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU X   

12. PERȚU LILIANA X   

13. PINTILIE CIPRIAN X   

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI - - - 

 

Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 

1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului local 
de venituri și cheltuieli și  Programul obiectivelor de investiții, finanțate din bugetul 
local și alte surse de finanțare, ale Municipiului Pașcani pentru anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz nefavorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

  

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții la 

acest proiect. Nefiind alte discuții, supune proiectul de hotărâre la vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

 Împotrivă: 1 (1 abținere)  

 Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală la momentul votului. 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15 - - - 

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN   X 

11. PANTAZI DUMITRU X   

12. PERȚU LILIANA X   

13. PINTILIE CIPRIAN X   

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   
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16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi: 

 

2. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea bugetului de 

venituri și cheltuieli și a Listei obiectivelor de investiții ale Spitalului Municipal de 

Urgență Pașcani pentru anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0  

 Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală la momentul votului. 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15 - - - 

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU X   

12. PERȚU LILIANA X   

13. PINTILIE CIPRIAN X   

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi: 
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  3. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului 

Integral Venituri Proprii (sursaF) al instituțiilor, pe anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0  

 Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală la momentul votului. 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15 - - - 

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU X   

12. PERȚU LILIANA X   

13. PINTILIE CIPRIAN X   

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul numărul 4 de pe ordinea de zi: 
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4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind scutirea la plata majorărilor și penalitățior de 

întârziere prevăzute în graficul de eșalonare, datorate bugetului local de beneficiarii 

înlesnirilor sub forma eșalonării la plata obligațiilor restante rezultate din contractele de 

concesiune, de închiriere și de utilizare temporară a terenului, potrivit prevederilor 

Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 129/30.05.2022 cu privire la 

aprobarea procedurii pentru acordarea înlesnirilor sub forma eșalonării la plata 

obligațiilor restante rezultate din contractele de concesiune, de închiriere și de utilizare 

temporară a terenului datorate bugetului local de către persoanele fizice și a modelului 

Convenției pentru stabilirea graficului de eșalonare 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că este o eroare materială în 

cuprinsul titlului anexei nr. 1 a proiectului de hotărâre și specifică faptul că trebuie să se 

corecteze, în sensul că în loc de „Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 

129/30.05.2023”, să se corecteze și să se scrie „Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 

Pașcani nr. 129/30.05.2022”. 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, supune la vot amendamentul 

domnului Pantazi Dumitru. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

 Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală la momentul votului. 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15 - - - 

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU X   

12. PERȚU LILIANA X   

13. PINTILIE CIPRIAN X   

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   
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19. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat. 

 

Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții la 

acest proiect de hotărâre. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre, astfel cum 

a fost amendat. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

 Împotrivă: 2 (2 abțineri) 

   Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală la momentul votului. 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15 - - - 

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online   X 

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU X   

12. PERȚU LILIANA X   

13. PINTILIE CIPRIAN X   

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul numărul 5 de pe ordinea de zi: 

A intrat în sală doamna consilier local Nedelcu Gabriela. 

 

5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea organigramei şi a statului de 

funcţii  pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Pașcani și instituțiile 

și  serviciile publice de interes local din subordinea Consiliului Local 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

    

Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează cu privire la referatul de la 

Serviciul Administrația Piețelor, prin care se motiva angajarea de personal, referat întocmit de 

doamna Cătălina Sofian, că undeva le spune că, având în vedere că activitatea Serviciului 

Administrația Piețelor se desfășoară în două puncte de lucru, zona Deal - strada Eugen 

Stamate, respectiv zona Vale - strada Ceferiștilor, desfășurarea activității de casier în ambele 
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locații este ineficientă fiind un singur casier care este obligat să lucreze 7 zile pe săptămână, 

în ambele piețe agroalimentare din Municipiul Pașcani, fără să aibă, în decursul unei luni, nici 

o zi liberă și nici zile libere plătite pentru zilele lucrate în weekend și sărbătorile legale, 

conform prevederilor legislației muncii. Precizează că se arată aici că se cunosc prevederile 

legislative, dar această persoană este obligată să lucreze și în weekend. Precizează că se 

întreabă dacă acesta este un autodenunț sau ce este. Întreabă dacă poate să îi explice cineva 

acest aspect. 

Se vorbește concomitent. 

Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întervine și acordă cuvântul 

domnului Viceprimar Rățoi Cristian. 

Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că pe 

dumnealui îl bucură că au devenit atât de critici în ultima perioadă cu orice, mai ales din 

sectoarele din subordinea dumnealui. Precizează că dacă domnul Olariu a vrut să facă, 

cumva, o aluzie la faptul că și ceilalți, dinainte, tot la fel au procedat, a reușit. Precizează că 

dumnealor, dimpotrivă, la ultimul control pe care l-a făcut Curtea de Conturi, le-a pus în 

vedere să aibă 3 gestionari: 1 în Piața Vale, 1 în Piața Deal și unul care să acorde liberele și 

concediile și urmare a acestui fapt, se vor conforma. Precizează că acum se merge cu un 

singur om pentru că cel de-al doilea care a fost în Piața Vale s-a îmbolnăvit și a plecat și era și 

pensionat, iar acum vor încadra încă unul pentru a merge Piața Deal și Piața Vale cu câte un 

casier și urmează imediat după, încă un concurs și dacă se vor uita pe organigramă vor vedea 

că vor merge și pe al treilea casier pentru a se conforma celor de la Curtea de Conturi.  

Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, întreabă când a plecat sau s-a îmbolnăvit 

persoana respectivă sau când și-a dat demisia pentru că domnul Viceprimar a făcut legătura 

cu vechea administrație. Întreabă câți ani are de când a plecat persoana respectivă.  

Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul Municipiului Pașcani, spune domnului Olariu că, 

în mod normal ar fi trebuit să fie 3 casieri, ori dumnealui când a preluat Serviciul Administrația 

Piețelor, erau doar doi. 

Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că domnul Rățoi a spus că 

autodenunțul acesta sau această scrisorică de seară, trimisă așa pe masa consiliului local, 

chiar domnul Viceprimar a spus că s-a întâmplat și în administrația trecută, dar vrea să știe 

când a plecat persoana respectivă de la Piață.  

Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul Municipiului Pașcani, spune domnului Olariu să 

nu inducă oamenii în eroare pentru că dumnealui a spus exact cum a fost. Precizează că, 

controlul celor de la Curtea de Conturi care a fost efectuat, așa a văzut, că sunt doar doi și că 

trebuiau 3. 

Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, spune domnului Rățoi că dumnealui are 

doar unul. Roagă să i se spună pentru a putea face legătura. Îl întreabă pe domnul Rățoi de 

ce îl deranjează întrebarea. 

Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul Municipiului Pașcani, răspunde domnului Olariu 

că persoana a plecat în luna octombrie a anului trecut, dar nu a plecat ci, pur și simplu, i s-a 

făcut rău și a mers la spital. 

Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că domnul Viceprimar a făcut 

referire la raportul Curții de Conturi, dar nu crede că cei de la Curtea de Conturi au impus 

acest lucru printr-un raport și întreabă dacă acel raport nu trebuia adus la cunoștință și 

consiliului local, având în vedere transparența de care se vorbește. Întreabă unde este acest 

raport. 
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Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, precizează că este vorba despre 

raportul de anul trecut și spune domnului Olariu să își verifice emailul și să vadă că este 

comunicat. 

Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, acordă cuvântul domnului 

Dediu Mihai. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, spune domnului Viceprimar să se uite pe telefon 

pentru că i-a trimis o imagine, aceasta fiind din zona zero a Municipiului Pașcani, din urmă cu 

o zi.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că este greu de pus în balanță 

ceea ce își doresc. Precizează că se mărește numărul de personal, dar în același timp, ar 

trebui să crească și calitatea serviciilor pentru că dumnealor tot au votat și măriri de număr de 

personal pe diverse compartimente, pe diverse instituții din subordine. Precizează că, din 

păcate, nu au văzut și rezultate pozitive în acest sens, dacă se referă la curățeni sau la alte 

domenii de activitate. Precizează că dumneaei nu zice că nu trebuie să mărească numărul de 

personal, dar crede că ar trebui să vorbească în primul rând despre eficientizare și despre 

coordonare, astfel încât acei angajați pe care îi au să își facă datoria așa cum trebuie pentru 

că și în ceilalți ani au avut și mai puțini oameni și lucrurile au mers bine. Referitor la afirmațiile 

domnului Viceprimar vis a vis de faptul că este criticat pe domeniile, compartimentele pe care 

le coordonează, spune domnului Primar și domnului Viceprimar că dumneaei crede că 

Primăria ar trebui tratată ca un întreg, nu un domeniu să fie al domnului Primar și unul al 

domnului Viceprimar, ci ar trebui să facă echipă așa cum s-au înțeles după alegeri și să 

trateze Primăria ca pe un întreg. Precizează că s-a spus că au avut un control al Curții de 

Conturi și, așa cum și domnul Olariu a solicitat acest raport, oficial solicită și dumneaei acest 

raport, în integralitatea lui, iar dacă a fost trimis pe email, roagă să mai fie trimis o dată. 

Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu știe 

la ce se referă doamna Nedelcu, că probabil vorbește de chestiuni din mass - media, de la 

bârfe de stradă și că nu își poate da seama ce a vrut să spună cu împărțitul. Precizează că 

dacă nu știe la ce anume se referă nici nu mai trebuie să comenteze, iar dacă doamna 

Nedelcu are ceva mai clar de spus, o roagă să spună. Referitor la sfaturile cum ar trebui să 

facă dumnealui echipă cu domnul Viceprimar, crede că nu este potrivit pentru doamna 

Nedelcu să îi dea sfaturi și că dumnealor se vor strădui să facă echipă cât pot. Referitor la 

Piață, precizează că din punctul dumnealui de vedere, pentru a avea un control la ceea ce se 

întâmplă acolo, mai trebuie un om în plus, iar oportunitatea, din punctul dumnealui de vedere 

este clară, nu se poate la două piețe doar cu două posturi și să acopere 7 zile din 7, asa că 

este de părere că este oportun să mai angajeze un om acolo, în așa fel încât să știe ceea ce 

se întâmplă în piață și să aibă încasările corespunzătoare. Referitor la celelalte posturi care 

sunt puse pe organigramă, majoritatea dintre ele sunt pe parte de asistenți personali pentru că 

este cerere în acest sens și trebuie să acopere aceste cereri, pentru că legea dă dreptul 

oamenilor, iar dumnealor nu au nici posibilitatea legală și nici morală să contrazică un drept 

dobândit prin lege. Precizează că celelalte posturi sunt necersare pentru buna funcționare a 

Primăriei, referindu-se în mod special la Serviciul Investiții și Compartimentul Achiziții, domenii 

unde nu au suficienți oameni și ar trebui să aibă mai mulți. Precizează că aceste suplimentări 

de posturi vin și din politicile publice pe care domnii consilieri le-au aprobat în lunile trecute și 

au foarte multe proiecte în implementare. Precizează că și așa presiunea este foarte mare pe 

angajații curenți și ar trebui să mai angajeze oameni pentru că sunt foarte mulți bani pe PNRR 

care trebuie să îi atragă către Municipiul Pașcani și urmează și cealaltă secțiune sau perioadă 

de fonduri europene prin ADR Nord - Est și trebuie să fie pregătiți și acolo, iar cu numărul 

actual de salariați de la Serviciul Investiții și de la Achiziții, din punctul dumnealui de vedere nu 
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vor avea foarte mult succes. Precizează că, dumnealui crede că este oportun să facă aceste 

măriri de organigramă și să încerce, împreună cu echipele de selecție, să aducă oameni cât 

mai buni, în așa fel încât să le fie tuturor mai ușor și dumnealor, ca municipalitate să aibă 

succes. 

Domnul Haldan Vasile, consilier local, precizează că pe dumnealui îl surprinde 

motivarea domnului Viceprimar cu privire la angajarea unui casier în Piață, nu că și ceilalți au 

lucrat tot așa, ci că este legal în conformitate cu Legea nr. 53 a Codului Muncii, că trebuie 

asigurat timpul de lucru, deci este reglementat timpul de lucru și toate normele vis a vis de 

muncă și, ca atare, în conformitate cu legea, trebuie angajati, nu că sunt actualii sau foștii. 

Precizează că după 3 ani de zile nu trebuie să mai dea vina tot pe ceilalți și să amintească că 

de aceea și dumnealor sunt la fel. Precizează că ar trebui să se debaraseze de unele afirmații 

care nu sunt logice. 

Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că le spunea domnul 

Viceprimar că cei de la Curtea de Conturi au impus sau recomandat ca la Piață să fie 3 

încasatori și nu înțelege de ce nu s-au pus 3 și s-au pus doar doi, adică rămâne în continuare 

aceiași încălcare a legii, deci rămâne fix la fel. Precizează că nu poate să nu remarce viziunea 

domnului Primar referitoare la angajările din Primărie și faptul că în campanie spunea că în 

Primărie ar trebui să fie un aparat suplu, cu persoane puține și competente. Precizează că 

acum s-a schimbat și un mai trebuie să fie același aparat suplu, ci unul cât mai stufos. 

Precizează că până la urmă, cu siguranță vor ajunge la mărirea de taxe și impozite pentru că 

e pe bani.  

Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții la acest proiect de hotărâre. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 10 

 Împotrivă: 9 (9 abțineri) 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE   X 

7. MACOVEI VLAD-ANDREI   X 

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15   X 

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN   X 

11. PANTAZI DUMITRU   X 

12. PERȚU LILIANA   X 

13. PINTILIE CIPRIAN   X 

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul numărul 6 de pe ordinea de zi: 
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6. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea organigramei şi  a statului de 

funcţii  ale  S.C. CLP ECOSERV S.R.L. Paşcani pentru anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani  
 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

     

Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt alte 

înscrieri la cuvânt. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 12 

 Împotrivă: 7 (7 abțineri) 

    

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE   X 

7. MACOVEI VLAD-ANDREI   X 

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15   X 

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU   X 

12. PERȚU LILIANA   X 

13. PINTILIE CIPRIAN   X 

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a trecut. Se trece la punctul numărul 7 de pe ordinea de zi: 

  

7. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea  Regulamentului de Organizare și 

Funcționare al S.C. CLP ECOSERV S.R.L. Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 
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Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 11 

 Împotrivă: 8 (8 voturi abțineri) 

    

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE   X 

7. MACOVEI VLAD-ANDREI   X 

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15   X 

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU   X 

12. PERȚU LILIANA   X 

13. PINTILIE CIPRIAN   X 

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi : 

 

8. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Planului local de combatere a 

vectorilor în anul 2023 în Municipiul Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani  
 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

    

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții 

legate de proiect. Nefiind alte discuții, precizează că va supune la vot proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

    

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   
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3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15 X   

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU X   

12. PERȚU LILIANA X   

13. PINTILIE CIPRIAN X   

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi : 

 

9. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Actului adiţional nr. 4 la 

Contractul de delegare a gestiunii Servciului de Transport public local de persoane în 

municipiul Paşcani prin atribuire directă, nr. 15888/16.09.2020 încheiat între 

Municipiulul Pașcani şi S.C. CLP ECOSERV S.R.L aprobat prin HCL 54 din 31.03.2020 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani  
 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   

Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt alte 

înscrieri la cuvânt. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 11 

 Împotrivă: 8 (8 abțineri)  

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE   X 

7. MACOVEI VLAD-ANDREI   X 

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15   X 

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU   X 

12. PERȚU LILIANA   X 
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13. PINTILIE CIPRIAN   X 

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

   Proiectul nu a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi: 

 

 10. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind abrogarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Pașcani nr. 162 din 06.10.2008 privind stabilirea amplasamentului pentru 

construcție locuințe ANL pe teren proprietate publică a municipiului Pașcani  cu 

modificările și completările ulterioare 

Inițiatorul proiectului de hotărâre - Primarul municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil  

 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții pe 

baza proiectului. 

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că roagă inițiatorul să explice 

acest proiect de hotărâre. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că, având 

în vedere că au contract de finanțare semnat pentru blocurile NZEB și este o hotărâre veche 

pe același amplasament cu destinație de locuințe ANL, propune să anuleze hotărârea cu 

ANL-ul ca să nu rămână două hotărâri în picioare pe aceaiași locație și să meargă mai 

departe conform hotărârii consiliului local, cu blocurile NZEB. Precizează că este locația din 

spate de la Prest Serv Apa. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă cei de la ANL nu mai 

continuă, dacă nu mai fac investiții și dacă este ceva scris de la ANL în sensul acesta, că nu 

mai finanțează. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că 

hotărârea veche, probabil din mandatul domnului Pantazi, nu a fost dusă la capăt cu 

documentația, nu s-au trimis toate documentele în așa fel încât cei de la ANL să ajungă măcar 

în etapa de a semna contract de finanțare. Precizează că dumnealui spune ceea ce a cercetat 

dumnealui în perioada mandatului. Precizează că a avut o corespondență cu cei de la ANL 

pentru a vedea care este situația cererii de finanțare către ANL, iar dumnealor au răspuns în 

anul 2021 și este un document în Primărie, dacă îl vor căuta, că documentația nu a fost 

completă. 

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, intervine și întreabă pe domnul Pintilie de 

ce nu a completat-o dumnealui. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că 

dumnealor au venit anul trecut cu propunerea de a face blocuri NZEB acolo și, din punctul 

dumnealui de vedere, finanțarea este garantată, este semnată acum, iar dacă se dorește să 
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se continue pe alte blocuri ANL, pot face acest lucru și să meargă mai departe. Precizează că 

la câte proiecte sunt în implementare, e de părere să le reușească pe acestea care sunt.  

 Domnul Grigoriu Mihai Gabriel, consilier local, intervine și precizează că dumnealui 

a înțeles din discuțiile de la Comisia Economică că ar mai fi o suprafață de teren care ar fi 

alocată pentru ANL așa că ar fi unde să facă dacă aceștia își vor manifesta intenția de a 

finanța locuințe ANL. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că au avut aceiași discuție la 

momentul când au votat pentru creșă, când s-a găsit soluția pentru a nu distruge proiectul 

ANL și au alocat spațiul de la RAGCL din spate, iar acum se face fix pe dos. Precizează că se 

revine la aceiași problemă și iar se distruge proiectul cu ANL.   

 Domnul Grigoriu Mihai Gabriel, consilier local, intervine și precizează că nu trebuie 

să se uite faptul că pentru blocurile NZEB există finanțare, iar pe ANL nu au absolut nimic. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că locuințele NZEB sunt 5-6 

apartamente, nu 70.  

 Domnul Grigoriu Mihai Gabriel, consilier local, întreabă pe domnul Dediu câte 

apartamente sunt la ANL. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că la ANL este un bloc cu două scări.  

 Domnul Grigoriu Mihai Gabriel, consilier local, întreabă pe domnul Dediu dacă au 

ceva, dacă este vreo finanțare în sensul acesta. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că nu este dumnealui în primărie 

pentru a face documentele. 

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează către 

doamna Nedelcu că ar fi trebuit să știe stadiul de implementare în momentul în care s-a aflat 

aici. Precizează că dumnealui doar aduce aminte ceea ce nu a reușit dumneaei. Precizează 

că este o procedură dusă doar pe jumătate dusă până la capăt de către dumnealor, referindu-

se la vechea administrație, iar dacă doresc documente în sensul acesta și răspunsul de la 

ANL, se va strădui să îl găsească pe undeva unde a fost direcționat în anul 2021 și să se 

vadă că nu au reușit să completeze toată documentația pentru subiectele de la ANL. 

Precizează că dacă se dorește să se meargă în continuare și să completeze, dar după 

părerea dumnealui cererea deja este expirată și trebuie reluat procesul de la capăt, pot face 

acest lucru și să reia procesul de la capăt cu locuințe ANL, mai ales că în zona Vale, din câte 

știe, mai este un teren disponibil. 

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează către domnul Primar că i-a 

solicitat să își susțină proiectul și nu știe ce a spus dumneaei incorect, dar pentru că domnul 

Primar, în loc să susțină proiectul, a început să facă acuzații, din punctul dumneaei de vedere, 

nefondate vis a vis de cererea depusă de către Primăria Municipiului Pașcani pentru 

construirea blocurilor ANL, roagă frumos să pună la dispoziție documentul prin care domnul 

Primar a considerat că Municipiul Pașcani nu mai trebuie să continue demersurile pentru a se 

construi niște blocuri ANL și s-au oprit din a continua demersurile pentru ca pășcănenii să 

beneficieze de cât mai multe locuințe prin acest program. Precizează că, întradevăr, PNRR-ul 

este un mecanism rapid de a obține niște fonduri, teoretic, dar practic vor vedea ce va fi 

pentru că nu va fi ușor. Precizează că dumneaei nu este împotriva construirii acestor blocuri, 

în schimb dumneaei este împotriva a schimba destinația terenului care era pentru construirea 

blocurilor ANL și a construi aceste locuințe, pentru că acestea sunt niște blocuri mici, maxim 

de câte 6 apartamente față de un bloc ANL care are mult mai multe apartamente. Precizează 

că domnul Primar spunea de zona Gării și ar trebui să propună pentru construirea acestor 

blocuri, exact acea suprafață din zona Gării și să continue demersul început de municipalitate 
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pentru construirea blocurilor ANL în acea zonă. Precizează că nu a înțeles demersul domnului 

Primar de a se fixa pe acel teren și nu de a găsi în altă parte. Precizează că se putea merge 

în paralel  și să aibă proiect pe PNRR pentru construirea acestor blocuri micuțe și, în același 

timp, să continue demersurile să construiască blocurile ANL. Precizează că de aceea 

dumneaei nu va vota acest proiect de hotărâre, pentru că ar fi trebuit să aibă măiestria să 

caute altă suprafață de teren pentru implementarea PNRR-ului. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că atunci, ideea a fost să fie 

două blocuri ANL și lângă ele să fie creșa. Întreabă ce a fost ceva anormal în gândirea 

dumnealor la acel moment. Precizează că aceasta nu pricepe dumnealui și că domnul primar 

afirma anterior că nu au dus mai departe proiectul. Spune domnului Primar că a preluat 

primăria și că trebuie să ducă mai departe proiectele. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, spune domnului 

Panatazi că tot ceea ce nu a făcut dumnealui, vor încerca să facă. Precizează că dumnealor 

deja au aprobat construirea blocurilor NZEB atunci când au aprobat proiectul, unde era 

trecută și locația și numărul de carte funciară și își aduce aminte și discuțiile despre locație. 

Precizează că din acest motiv dumnealui a exprimat cu lejeritate faptul că este vorba despre 

locația din spate de la Prest Serv Apa și că dumnealui nu vede un motiv acum de discuție 

pentru că este doar o continuare a unei hotărâri a consiliului local unde dumnealor au hotărât 

să se facă acolo blocuri NZEB. Precizează că subiectul de astăzi face referire la faptul că 

acolo era o propunere veche de consiliu local, pe ANL, care nu s-a concretizat și acum au un 

contract de finanțare pe NZEB care este concret și a zis să îl anuleze pe cel cu ANL-urile și să 

meargă mai departe. Precizează că dacă se dorește să se continue cu ANL-ul în altă parte, 

dumnealui este de acord. 

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, precizează că s-a săturat să tot audă din 

partea domnului Primar și a domnului Viceprimar că cei dinainte nu au reușit să facă nimic, 

dar vrea să le amintească faptul că implementează la momentul actual niște proiecte, 

referindu-se la Grădinița nouă, Palatul Cantacuzino, Creșa, investiția exponențială privind  

Apavital cu canalizarea și apă pe tot orașul și toate suburbiile, ceea ce nu îi face pe cei de 

acum decât să fie niște diriginți de șantier, dar nici măcar atât nu sunt pentru că numai 

probleme sunt în urma acestor investiții pe zonele unde se sparge și se introduce țeava și ce 

mai e acolo de introdus. Precizează că domnul Primar spune de o documentație necompletă 

la ANL, dar nu înțelege dacă a venit această notificare din partea celor de la ANL, de ce nu a 

completat dumnealui documentația sau de ce nu i-a informat pe consilierii locali despre 

această notificare. Precizează că își aduce aminte că la Comisia de Urbanism de ieri, că 

domnul Bodoașcă pe care chiar l-a întrebat, iar domnul Primar spune ceva, dar domnul 

Bodoașcă, ieri, le-a transmis altceva, că această abrogare a hotărârii a venit în urma unei 

solicitări din partea celor de la ANL, iar domnul Primar spune că e hotărârea dumnealui. 

Spune domnului Primar că nu fac absolut nimic în momentul de față, că depun niște cereri pe 

PNRR la care greu vor reuși să le implementeze, drept dovadă acea speță cu insulele 

ecologice unde s-a depus pe un anumit criteriu de implementare și s-a modificat foarte mult. 

Spune domnului Primar că nu a făcut, concret, nici un proiect și că minte foarte mult și în 

consiliul local și în presă, iar tot ceea ce face acum este să implementeze munca dumnealor 

de 5-6 ani de zile. Referitor la programul celor de la Apavital, precizează că domnul Primar 

timp de 6 - 7 ani la rând au votat împotriva acestui proiect și acum se laudă cu acest proiect. 

 Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, îl întreabă pe domnul Prodan dacă 

vede acum cum se învârte roata cu PIDU. 

 Se vorbește concomitent. 
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 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, spune domnului 

Prodan că are dreptul să vorbească în consiliul local, dar are și dumnealui dreptul la replică 

pentru a răspunde. Precizează că, pe subiectul cu ANL-ul, cererea este făcută din 2008, deci 

în cei 8 ani de zile de mandat era timp de completat documentația, dar problema este pe 

acești doi ani că nu s-a completat. Referitor la subiectul numărul 2, precizează că a și spus 

că, părerea dumnealui este că orice proiecte pe care le are municipalitatea, indiferent de 

numele primarului, trebuie duse mai departe și dumnealui nu vede o problemă în a 

implementa aceste proiecte. Precizeză că în 8 ani de zile au avut timp dumnealor să le facă 

cum trebuia, mai devreme, mai târziu, dar le-au făcut până într-un punct, iar datoria primarului 

actual este să le ducă mai departe. Precizează că au și recunoscut că sunt proiecte făcute de 

fosta administrație încă din prima ședință din mandat. Precizează că vede că jumătate din 

ședință a fost mai liniștită, până ce au ajuns să discute despre ce fac unii și ce fac alții. 

Precizează că dacă se dorește, fac chestiunea aceasta politică, dar nu știe ce vor înțelege 

oamenii de acasă, dar fiecare are libertatea cuvântului. Precizează că din timpul alocat 

dumnealui, îl roagă pe domnul administrator să aducă alte lămuriri. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, intervine și roagă pe doamna președinte de 

ședință să atragă atenția domnului Conache să nu mai stea picior peste picior pentru că 

ședința consiliului local este una solemnă. 

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, roagă, ca și atitudine, ca și limbaj în 

consiliul local, să se comporte civilizat. Precizează că a auzit mai devreme pe domnul 

Viceprimar spunându-i unui consilier că este dus cu capul, domnul Conache îi spune că este 

ipocrită. Precizează că inclusiv limbajul non verbal spune foarte multe, dar calitatea 

dumnealor este de consilieri locali și reprezintă această comunitate și nu vin aici să se înjure, 

să se jignească.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, spune doamnei 

Nedelcu faptul că mai devreme l-a făcut mincinos și acum vine și ține lecții de moralitate. 

Precizează că roagă să nu se arunce cu cuvinte și apoi să se vină să li se țină morală.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, spune domnului Primar că ar fi trebuit să 

reacționeze și mai devreme când domnul Viceprimar l-a înjurat. Spune domnului Primar să nu 

vină cu retorică din aceasta ieftină, că nu ține. 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, precizează că face apel către 

toți consilierii locali de la această masă să poarte un dialog amiabil, să se înscrie la cuvânt 

atunci când doresc să spună ceva, pentru că în felul acesta, cei care îi urmăresc și 

reamintește că sunt filmați și în direct, nu înțeleg absolut nimic din ceea ce se întâmplă aici. 

Precizează că s-au înscris la cuvânt domnul Grigoriu, domnul Bodoașcă și domnul Prodan. 

Acordă cuvântul domnului Grigoriu. 

 Domnul Grigoriu Mihai Gabriel, consilier local, precizează că cei doi colegi ai 

dumnealor de la PSD au asociat aceste fonduri PNRR cu sintagma „nu va fi ușor” și spune 

doamnei Nedelcu că probabil din această cauză nu au făcut, că nu au făcut pentru că a fost 

greu. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă pe domnul Grigoriu, dumnealor ce au 

făcut. 

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Bodoașcă Mihai Claudiu, administrator public, precizează că pe dumnealui 

îl surprinde faptul că acest proiect a iscat atâtea polemici și că i se părea un proiect simplu, 

având în vedere faptul că anul trecut și dumnealor au votat această oportunitate de investiție, 

iar pe anexa hotărârii , dacă s-au uitat, era trecută locația pentru că fără locație nu le dădeau 

finanțare. Precizează că au discutat atunci că în 2008 a fost depusă cerere la ANL și nu s-a 
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întâmplat nimic până în 2022. Precizează că mai au o locație dată la ANL unde, iarăși nu s-a 

mai întâmplat nimic, deci era oportun să nu piardă această finanțare și că sunt 18 

apartamente, nu 6, fiind 3 module de câte 6 apartamente. Precizează că prin Ghidul de 

finanțare se cerea o suprafață de peste 2000 de metri pătrați și este greu să găsească o altă 

locație și atunci au pus tot acea locație, dacă era făcută pentru blocuri și au schimbat de la 

ANL la NZEB pentru că era un contract de finanțare fezabil. Întreabă de ce acum s-au întors și 

spun că nu mai este în regulă. Precizează că au votat proiectul de horărâre și au votat inclusiv 

locația și nu înțelege de ce astăzi este această polemică. Precizează că acele locuințe vor fi 

pentru tineri, vor fi 18 apartamente și va mai rămâne o suprafață de teren pentru că suprafața 

totală este de 8000 de metri, dar vor vedea după emiterea certificatului de urbanism cât mai 

rămâne liber și speră ca pe viitor să mai sistematizeze și să mai facă ceva acolo. Precizează 

că în zonă va fi și grădinița din spate de la RAGCL, cu blocuri pentru tineri și este de părere 

că se va dezvolta acea zonă și mai rămân și vreo 6000 de metri pentru viitor. Referitor la 

proiectele aflate în implementare, roagă frumos consilierii din vechea administrație să nu își 

mai asume nici un merit pentru grădinița din centru. Precizează că în 2018 au aprobat în 

consiliul local un Sf și au depus o cerere de finanțare și până în 2020 de când au plecat de la 

primărie, 2 ani și 2 luni, nu au făcut absolut nimic, ci doar au depus cererea de finanțare și nu 

i-a mai interesat ce se întâmplă cu ea. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, spune domnului Bodoașcă să stea jos 

pentru că nu face parte din consiliu. 

 Se vorbește concomitent. 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, precizează că suspendă 

lucrările ședinței până când domnii consilieri se vor calma. 

 Sedința a fost suspendată între orele 10:00 - 10:12. 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, precizează că se reiau 

lucrările ședinței consiliului local. Precizează că sunt la proiectul de hotărâre cu nr. 10 de pe 

ordinea de zi și că au avut loc discuțiile. Precizează că va trece la procesul de vot. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 11 

 Împotrivă: 8 (8 abțineri) 

    

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE   X 

7. MACOVEI VLAD-ANDREI   X 

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15   X 

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU   X 

12. PERȚU LILIANA   X 

13. PINTILIE CIPRIAN   X 

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

16. RĂȚOI CRISTIAN X   
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17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctu nr. 11 de pe ordinea de zi: 

 

11. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind stabilirea listei solicitanţilor care au acces 

la locuinţe și a listei de priorități în vederea soluționării cererilor pentru repartizarea  

locuințelor construite de Agenția Națională pentru  Locuințe în municipiul Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani  
 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil  

    

Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15 X   

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU X   

12. PERȚU LILIANA X   

13. PINTILIE CIPRIAN X   

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

 

    

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi: 
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12. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea inventarului terenurilor 

disponibile din proprietatea privată a municipiului Pașcani ce urmează a fi atribuite, la 

cerere, tinerilor pentru construirea de locuințe proprietate personală, în condițiile Legii 

15/2003, republicată, cu modificările și completările ulterioare 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani  
 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil  

    

Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15 X   

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU X   

12. PERȚU LILIANA X   

13. PINTILIE CIPRIAN X   

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi: 
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13. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea încetării prin reziliere a 

contractului de concesiune înregistrat la Primăria municipiului Pașcani cu nr. 14379 din 

09.09.2003, concesionar domnul Bilec Gheorghe Bogdan, încheiat în baza Hotărârii 

Consiliului Local Pașcani nr. 62 din 20.06.2003 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani  
 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15 X   

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU X   

12. PERȚU LILIANA X   

13. PINTILIE CIPRIAN X   

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi: 
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14. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea prelungirii cu 5 ani a contractului 

de concesiune nr. 141 din 20.05.2013, concesionar S.C. SCAN EXPERT S.R.L. 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani  
 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

    

Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15 X   

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU X   

12. PERȚU LILIANA X   

13. PINTILIE CIPRIAN X   

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi: 
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15. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Acordului de parteneriat între 

Municipiul Pașcani și ASOCIAȚIA TERITORIALĂ A SURZILOR IAȘI 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani  
 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

    

Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15 X   

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU X   

12. PERȚU LILIANA X   

13. PINTILIE CIPRIAN X   

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi: 
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16. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea încheierii Acordului de 

Parteneriat între Municipiul Pașcani și Clubul Sportiv LONG HO Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani  
 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

    

Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15 X   

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU X   

12. PERȚU LILIANA X   

13. PINTILIE CIPRIAN X   

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi: 
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17. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea şi completarea anexei nr. 2 la 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Paşcani nr. 29 din data de 20.02.2020 privind 

aprobarea documentaţiei de organizare şi desfăşurare a concursului de proiecte de 

management la Casa Municipală de Cultură “Mihail Sadoveanu” Paşcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul municipiului Pașcani  
 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

    

Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 19 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. HALDAN VASILE X   

7. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

8. NEDELCU GABRIELA – de la ora 9,15 X   

9. NEMȚANU ALEXANDRU - online X   

10. OLARIU COSTEL-SORIN X   

11. PANTAZI DUMITRU X   

12. PERȚU LILIANA X   

13. PINTILIE CIPRIAN X   

14. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

15. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

16. RĂȚOI CRISTIAN X   

17. SPIRIDON MIHAELA-IULIA  X   

18. STAMATIN COSTEL X   

19. VÎRLAN MIHAI X   

   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi: 

Se trece la punctul Diverse. 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, precizează că propune să se 

țină un moment de reculegere în amintirea domnului doctor Gaboran.  

 Se ține mometul de reculegere. 
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 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, întreabă dacă sunt înscrieri la 

Diverse.  

 Au adresat interpelări consilierii locali: Dediu Mihai, Nedelcu Gabriela, Pintilie Ciprian 

și domnul Olariu Costel Sorin. 

 S-a înscris la cuvânt domnul Baciu Constantin, cetățean al Municipiului Pașcani, care 

a susținut că vine din partea persoanelor care își desfășoară activitatea în cadrul Pieței Vale. 

 Domnul Baciu Constantin, cetățean al Municipiului Pașcani, împarte consilierilor 

locali niște hărtii cu niște schițe ale pieței din Vale. Precizează că dumnealor le-a fost 

prezentată o variantă de schiță a Pieței Vale cu care dumnealor nu sunt de acord și face unele 

propuneri cu privire la cum ar trebui să arate piața, în final. 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, intervine și precizează că a avut o 

discuție cu domnul Baciu vis a vis de piață pentru că cei din piață nu știau ce se întâmplă, că 

auzeau fel de fel de discuții și nu înțelegeau care este fenomenul și i-a promis că în momentul 

când va primi la comisia din care face parte care analizează situația din piață, îi va da aceste 

documente. Precizează că i-a dat domnului Baciu documentele, fix pe acelea pe care le-a 

primit dumnealui de la primărie, cu tot cu schițele de la clădirea C2. Precizează că în două 

declarații publice ale domnului Viceprimar, spunea că aceste schițe sunt un fals și că au 

menirea de a manipula și că nu sunt adevărate. Precizează că aceasta înseamnă că 

dumnealor, la comisie, au primit niște documente pentru a-i manipula și dacă dumnealui, mai 

departe, dând aceste documente, a manipulat, înseamnă că și dumnealor au fost manipulați. 

Precizează că întrebarea este care sunt acele documente, unde sunt, dacă au fost sau nu 

mințiți. Precizează că așteaptă o explicație de la domnul Viceprimar și să vină cu poza de pe 

telefon, pentru că a fost la cei din piață și le-a arătat că aceea ar fi schița, nu cea falsă pe care 

a arătat-o Olariu. Precizează că despre aceasta este vorba. 

 Domnul Baciu Constantin, cetățean al municipiului Pașcani, precizează că au primit 

schițele pe care dumnealor, în piață, au stat și le-au studiat și au fost foarte multe 

inconveniente legate de ceea ce au primit. Precizează că au ajuns aici pe baza acestei schițe 

care, din câte a înțeles, este o schiță de lucru, nu este o schiță finală. Mai departe a prezentat 

schița și ceea ce și-ar dori persoanele care desfășoară activitatea în Piața Vale. 

 Au avut loc discuții cu privire la schițele prezentate de către domnul Baciu, domnul 

Primar și domnul Viceprimar spunând că acelea sunt doar niște schițe de lucru și că nu 

reprezintă rezultatul final.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că domnul 

Baciu a prezentat despre cum ar dori dumnealor să se facă, iar dacă au de făcut propuneri să 

le facă către legislativul și executivul local. Precizează că orice propunere a proiectantului sau 

a specialistului care este făcută, trebuie să fie justificată și trebuie aprobată. Precizează că nu 

sunt aprobate nici lucrările și nici valorile și nu sunt aprobate de către un alt specialist în 

construcții. Precizează că dacă domnul Baciu are de făcut niște observații pe niște documente 

așa cum sunt ele, îi stă la dispoziție și că nu are rost să stea acum dumnealor să discute dacă 

sunt bune sau dacă sunt rele, corecte sau incorecte. Propune să se organizeze o întâlnire cu 

cei de la piață în care să discute toate aceste aspecte. 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, intervine și roagă să se 

treacă mai departe. Acordă cuvântul domnului Dediu Mihai. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că la Serviciul Taxe și Impozite 

Locale nu este un loc în care să te duci cu drag, pentru că te duci să plătești taxe și impozite 

și întreabă cum este posibil ca în anul 2023, pentru a-ți spune cineva că ți-ai plătit taxele și 
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impozitele, să îți spună să vii peste trei zile sau patru zile, pentru un certificat fiscal. 

Precizează că prin natura bussines-ului pe care îl are, umblă prin toată România și aici este 

singurul loc în care aștepți 3 zile ca un funcționar să apese un buton pentru a-i spune că a 

avut onoarea să plătească taxele locale, iar după 3 zile să i se spună că nu este bună 

cererea. Precizează că a doua problemă are legătură cu prima și spune că trebuie mai mult 

respect pentru cei care plătesc taxe și impozite locale. Precizează că acolo chiar nu este locul 

în care să realizezi că oamenii de acolo sunt în slujba cetățeanului, că sunt priviți de parcă s-

au dus să fure ceva de la finanțele publice locale. Întreabă pe domnul Primar unde este 

urgența legată de problema pe care o au cu podul de peste calea ferată. Precizează că 

trebuiau să se întâlnească în Comisia de Circulație la 3-4 zile, imediat după ce a fost domnul 

arhitect și nu s-a mai întâmplat nimic. Spune domnului Primar să se gândească că dacă se 

întâmplă ceva cu acel pod, este pasibil de a fi cercetat pentru ucidere prin imprudență pentru 

că dumnealui este edilul, nu pentru că ar fi vinovat de altceva.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că dorește 

să răspundă. Referitor la situația de la Serviciul Taxe și Impozite Locale, precizează că deja a 

transmis și dumnealui alte reclamații venite și se pare că sunt câțiva funcționari care nu 

înțeleg care este menirea lor acolo.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, spune domnului Primar că acolo încep 

problemele de la șef pentru că funcționarii sunt cât de cât ok. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu a 

avut reclamații la șef, ci a avut reclamații la ghișeul unde se încasează banii. Precizează că a 

și discutat, iar acum vede că vine și de la domnul Dediu această reclamație și înseamnă că, 

poate, întradevăr, este o problemă acolo și vor încerca să remedieze. Referitor la pasajul 

peste calea ferată, precizează că au făcut contractul pentru semnalistică, urmează să prezinte 

soluția la semnalizare și vor fi convocați în Comisia de Circulație. Precizează că semnalistica 

trebuie să ajungă mâine(vineri) sau luni sau marți. Precizează că dumnealui, mai întâi, trebuie 

să înlăture efectele, problema fiind de la tonaj, iar pentru a da la o parte tonajul, trebuie să 

pună semne. Precizează că dacă nu pune semne și pune martori jos este cam tot același 

lucru. Precizează că este făcut contractul și pe monitorizare și îl vor face după ce vor 

implementa semnele. Precizează că a cerut ofertă pentru expertiză pentru DALI și crede că a 

venit răspunsul și urmează ca, în perioada următoare, să facă acest DALI. Precizează că din 

ceea ce a discutat la București, cumva cei de la CNAIR ar accepta să preia investiția cu 

condiția demarării procedurii măcar la nivel de DALI.   

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă pe domnul Primar dacă au trimis 

experții actul adițional cu privire la modificarea de tonaj, cu condiția distanțării vehiculelor.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că așa 

este, că a venit completare la expertiză și a comunicat-o celui care trebuie să facă 

semnalizarea, iar semnalizarea trebuie să vină zilele acestea, pentru că este semnat 

contractul. Precizează că soluția trebuie avizată și de către cei de la Iași și va ajunge la 

Primărie și vor fi convocați în Comisia Locală de Circulație. Precizează că dumnealui a făcut 

contractele, a dat comenzile și așteaptă să vină marfa. Precizează că este perfect conștient 

despre pericol, dar speră să fie totul bine și să ajungă să repare pasajul. 

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează, vis a vis de situația celor din 

Piața Vale, că este firesc să fie îngrijorați și este firesc să ceară lămuriri pentru că au trecut 

aproape 3 ani și acest proiect este blocat. Precizează că, pentru că a ajuns la acest subiect, 

vrea să întrebe pe domnul Primar și să spună dumneaei, agenților economici din Piața Vale, 

cetățenilor municipiului Pașcani, în ce stadiu este acest proiect, dacă acest contract merge 

mai departe, dacă l-a suspendat, l-a anulat, dacă au proiect, un nou proiect cu care să vină în 
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fața consiliului local. Precizează că trece timpul și dacă era proiectul implementat, piața era 

renovată și era o piață modernă și agenții economici își desfășurau activitatea așa cum 

trebuie. Precizează că dumneaei s-a înscris la diverse cu altă întrebare, dar a vrut să întrebe 

și acest lucru, pentru că s-a adus în discuție situația din piața vale. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că, 

contractul nu este reziliat, că din punctul dumnealui de vedere trebuia să meargă de mult 

înainte și, așa cum s-a discutat de atâtea ori în consiliul local și public și este și o comisie din 

consiliul local care are acces la toate documentele și la toate lucrurile care s-au făcut, 

ghinionul dumnealor, al municipiului este că au un proiectant care nu a înțeles ce are de făcut. 

Precizează că acum, pe ultima sută de metri, a înțeles și pregătește o nouă soluție care va 

ajunge pe masa consiliului local, că sunt la partea de avize, adică s-au depus documentele 

pentru obținerea avizelor. Precizează că ultima piedică birocratică a venit din partea celor de 

la Delgaz Grid care au dat un aviz negativ din cauza unei țevi care se află pe mijlocul pieței. 

Precizează că a discutat cu cei de la Delgaz Grid și că vor da un acord favorabil condiționat 

de mutarea țevii de gaz, în așa fel încât, proiectul să meargă mai departe. Precizează că în 

momentul când proiectul va fi și verificat și complet, vor veni și îl vor prezenta și dacă vor 

considera să îl modifice, acceptă cu drag orice fel de sugestie referitoare la compartimentări, 

la cum se consideră că este oportun acolo, pentru că oricum activitatea din piață tot cu 

oamenii aceștia trebuie să o ducă mai departe. Precizează că nu stă nimeni să zică că este fix 

3 metri sau 6 sau 10, iar din punctul dumnealui de vedere se poate face orice fel de 

propunere. Precziează că așteaptă să termine documentația proiectantul. 

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că dumneaei crede că se 

induce în eroare, pentru că dacă au un proiect, o schiță, că cei din comisia constituită au 

primit acea schiță, care acum s-a spus că nu este adevărată, că este falsă, deci documentele 

nu sunt puse la dispoziția comisiei. Precizează că domnul Primar a spus și data trecută când 

l-a întrebat că acel nou proiect este trimis la verificator, iar acum vine și spune comercianților 

din Piața Vale că primește orice sugestie, orice soluții de recompartimentare. Precizează că 

nu este adevărat, că dacă au un proiect trimis la verificator și este fix, nu se mai poate face 

nimic. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu s-a 

trimis la verificator și că a spus că urmează să fie verificat.  

 Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că data trecută 

s-a spus foarte clar că urmează niște etape. Precizează că este vorba despre avize după 

care, dacă au toate avizele, se merge la verificator. 

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, întreabă pe domnul Primar dacă are idee 

când va primi avizul de la Delgaz Grid. 

 Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul Municipiului Pașcani, roagă să fie lăsat să 

termine ceea ce are de spus. Precizează că atunci când a văzut ceea ce au de spus cetățenii 

din Piață, atunci a venit și s-a interesat despre ce este vorba și atunci a văzut și dumnealui 

proiectul. Precizează că proiectul este la Investiții, nu stă la viceprimar și nici la primar. Mai 

departe arată o schiță consilierilor locali. 

 Se vorbește concomitent. 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, roagă colegii consilieri locali 

să se liniștească și să asculte pe domnul Coteț Chiperi Gheorghe, funcționar public în cadrul 

Serviciului Tehnic Investiții, pentru că dumnealui este în măsură să le explice ce documentații 

a trimis.  

 Se vorbește concomitent (neinteligibil). 
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 Domnul Coteț Chiperi Gheorghe, funcționar public în cadrul Serviciului Tehnic și 

Investiții, precizează că, la solicitarea membrilor comisiei de verificare a acestui proiect... 

 Domnul Grigoriu Mihai Gabriel, consilier local, intervine și precizează că cei din 

comisie nu au verificat proiectul, ci comisia a fost făcută să verifice de ce s-a întârziat.  

 Domnul Coteț Chiperi Gheorghe, funcționar public în cadrul Serviciului Tehnic și 

Investiții, precizează că este corect. Precizează că s-a trimis varianta electronică pdf a 

proiectului tehnic și a detaliilor de execuție, așa cum s-a solicitat în scris. Precizează că tot 

ceea ce s-a solicitat a fost pus la dispoziție. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, primarul Municipiului Pașcani, intervine și 

precizează că dumnealui nu știe de unde a plecat acest subiect și a spus că documentele le 

stau oricând la dispoziție pentru că sunt la primărie și pot fi cercetate și să se facă propuneri.  

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, precizează că dacă mai este 

nevoie de alte lămuriri se pot adresa domnului Coteț și domnului Viceprimar și comisiei care 

studiază această problematică. Acordă cuvântul domnului Baciu Constantin. 

 Domnul Baciu Constantin, cetățean al Municipiului Pașcani, mulțumește că s-a pus 

la dispoziție proiectul pentru piață și C1 și C2 și este clar că nu sunt acolo anumite lucruri pe 

care dumnealor le-au crezut că ar fi prinse în proiect, făcându-i să fie un pic tensionați. 

Precizează că dacă ar fi primit acest proiect înainte, nu era acum aici. Precizează că are o 

rugăminte care vine de la toți cei din piață, dacă pot și dumnealor, pe viitor, să participe la 

eventuale ședințe pe acest subiect și dacă pot fi invitați și dumnealor pe lângă acea comisie. 

 Domnul Pintilie Marius Nicoale, primarul Municipiului Pașcani, precizează că se va 

face un grup de lucru, o ședință de lucru, cu reprezentanți din piață. Precizează că vor stabili 

o zi pentru săptămâna viitoare când va avea loc această ședință de lucru și că invită și 

consilierii locali. Precizează că vor fi invitați mai mulți reprezentanți din piață. 

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, precizează că este de părere 

că s-a discutat suficient despre acest subiect. Acordă cuvântul domnului consilier Pantazi 

Dumitru.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că, chiar nu se mai înțelege 

absolut nimic despre ce este cu această investiție de la piață. Precizează că, pe de o parte se 

spune că nu este proiect, că este la proiectant, iar pe de altă parte se vine din piață ca și cum 

ar fi la început de a elabora un proiect, cu sugestii. Precizează că sunt foarte bune sugestiile, 

dar dumnealui i se par foarte tardive, atât timp cât există proiectul pregătit, după părerea 

dumnealui și care într-o lună, două să îi dea drumul la achiziție pentru lucrări. Precizează că 

nu se mai înțelege nimic cu ce este cu această investiție. Precizează că cei din comisia care a 

fost constituită în acest sens, nu au venit cu nici un punct de vedere și trebuiau să vină în 30 

de zile. Precizează că, dacă tot a luat cuvântul, dorește să specifice, pentru buna informare a 

cetățenilor, vis a vis de taxele și impozitele locale, pe site-ul primăriei există un proiect de 

aprobare a taxelor și impozitelor locale, iar dumnealor au venit cu un amendament vis a vis de 

reducerea taxelor și impozitelor locale, iar acest amendament se referă strict la taxele și 

impozitele la persoane fizice pe clădiri și terenuri și la persoane juridice pe clădiri și teren, 

terenul de intravilan. Precizează că într-o emisiune televizată, domnul Viceprimar, pentru că a 

fost vizat, de aceea a și luat cuvântul, pentru a face aceste precizări, a făcut afirmația că 

insistă pentru reducerea taxelor și impozitelor locale motivat de faptul că ar avea un interes. 

Precziează că dumnealui a făcut precizarea și cu alte prilejuri, că activitatea pe care o 

desfășoară societatea unde este acționar, are o prevedere clară din punct de vedere a 

Codului Fiscal și anume, coeficientul de calculare al bazei de impozitare, al valorii de 

impozitare este legiferat prin lege, deci nu poate interveni Consiliul Local pe acest articol de 

lege. Cu privire la terenul extravilan și aici, domnul Viceprimar face o mare confuzie în ceea 
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ce privește proprietatea. Precizează că dumnealui are declarația de avere și se pot vedea 

toate suprafețele de teren pe care le deține în proprietate, iar societatea lucrează teren cu 

contracte de arendă și plătește impozitul pe venit pe arendă, iar proprietarul își plătește 

impozitul. Precizează că dumnealor nu au venit cu propunerea de diminuare a acestor sume 

pe terenul extravilan și nu a înțeles și dacă poate domnul Viceprimar să explice la ce se 

referea cu 0,5, cu 0,8 și ce interes ar fi avut și de unde rezultă. 

 Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul Municipiului Pașcani, întreabă pe domnul 

Pantazi, până în anul 2016 cât era impozitul.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că până în anul 2015 erau taxele 

și impozitele stabilite de către vechea administrație și că dumnealor nu le-au modificat cu 

absolut nimic. 

 Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că era 1,2, iar 

după apariția Codului Fiscal l-au făcut de 0,2 și după câțiva ani l-au făcut 0,4. Precizează că 

dumnealor l-au mărit la 1 și dumnealui spune să îl dea la 0,5. Precizează că îl întreabă pe 

domnul Pantazi un singur lucru, dacă dumnealui consideră că se pot aduna bani la buget din 

0,5.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, răspunde că da. 

 Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul Municipiului Pașcani, spune să îi întrebe pe cei 

de la Roman de cât timp au 1 și ceva, pentru că toată lumea compară Pașcaniul cu Romanul. 

Precizează că acești bani nu se bagă în buzunarul dumnealor.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că se duc pe bunuri și servicii și 

tot felul de floricele și arbuști. 

 Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul Municipiului Pașcani, spune domnului Pantazi că 

dumnealor fac, iar dacă greșesc, lumea îi va sancționa, pe dumnealui cel puțin. Precizeaă că 

scaunul din biroul dumnealui, cum l-a luat așa îl va lăsa pentru că nu are grad de uzură mare 

pentru că dumnealui este mai tot timpul pe teren și chiar dacă pune o floare, măcar o pune. 

Precizează că dacă se vor uita la pozele pe care le pune, nu le pune cu răutate, ci dovedește 

că oamenii din compartimente lucrează. Întreabă dacă vor să facă fotografii cu oamenii din 

birou care lucrează de le sar capacele pentru proiecte. Preiczează că de prima dată de când a 

venit la Primărie în calitate de viceprimar, a avut o discuție cu Primarul unde a spus foarte 

clar, referitor la proiecte, că le vor termina pe ale dumnealor (ale administrației anterioare). 

Precizează că dumnealui nu a fost niciodată împotrivă, dar ca să stea să asiste la scandalul 

care a fost mai devreme, spune drept că la scandal din acesta, dumnealui nu mai stă și va ieși 

din ședință pentru că oamenii nu văd altceva decât cum își plătesc polițele. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, intervine și precizează că oamenii nu văd altceva 

decât că în ultimii 3 ani nu s-a făcut nimic în oraș.  

 Domnul Rățoi Cristian, viceprimarul Municipiului Pașcani, spune domnului Dediu că 

aceasta este părerea dumnealui, dar aceasta se poate spune și cu calm. 

 Se vorbește concomitent.  

 Doamna Spiridon Mihaela Iulia, președinte de ședință, mulțumește tuturor pentru 

participare și declară închise lucrările ședinței. 

Ședința se încheie la 11:04. 

 

 

           PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                    SECRETARUL GENERAL AL 
MUNICIPIULUI PAȘCANI, 

        Consilier local  
  Spiridon Mihaela Iulia                                                 Irina Jitaru 


